

8Days Korea

Busan Gyeongju Dae



20 May, 10 Jun, 14 Jun 11 Oct, 21 Oct

Can't find a date you want? Call us to find your desired departure!





Super Travels Pte Ltd

133 New Bridge Road, #02-57/58, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413 Call us: 63923688 / 63923392. Email: gen@super-travels.com

Whatsapp: +65 8112 5812 (please state "Enquiry for Korea")





HIGHLIGHTS

Busan

- . KTX high speed train
- . Nurimaru Apec House
- . Gwangalli café Street
- . Songdo Ocean Cable Car
- . Gamcheon Culture Village
- . Haedong Yonggungsa Temple
- . Songdo Sky Walk
- . Jagalchi Market
- . Nampodong &PIFF Plaz

Gyeongju

- . Bulguksa Temple
- . Seokguram Grotto

Daegu

- . Apsan Park
- . Dongseong Road
- . Chicken making Experience

Seoul

- . Gyeongbok Palace
- . Bukchon Hanok Village
- . Kimchi DIY + Traditional Korean Wear
- . Ikseondong Hanok Village
- . Myeongdong & Duty Free + Hongdae

Incheon

- . Songwol-Dong Fairytale Village
- . During Sakura Season: Songdo Ocean Cable Car will be changed to Jinhae Sakura Street (Yeojwacheon Stream & Gyeonghwa Station)

Korean Gourmets

- . Ginseng Chicken Soup
- . Busan Seafood Steamboat
- . Busan Pork Soup rice
- . Korean Army Hotpot
- . Korean Pork Bone Soup
- . Hanjeongsik lunch

ACCOMMODATIONS

- . 2N Busan Crown Harbor Hotel or The Mark Hotel or similar
- . 1N Daegu Inter-Burgo Hotel or similar
- . Seoul Glad Hotel (Mapo) or Dragon City Novotel Hotel or similar



DAY01: SINGAPORE → SEOUL

For passengers that booked on night flight
Assemble at Changi Airport for your flight to
Incheon.(MOB)

For passengers that booked on morning flight: Assemble at Changi Airport for your flight to Incheon.Upon arrival, transfer to hotel for checkin (Dinner&Day2:Breakfast)

DAY02: SEOUL -- BUSAN (L/D)

Trsf to Busan by 【KTX high speed train】

[Nurimaru Apec House]

【Haedong Yonggungsa Temple 】 The temple complex is a large one and one of few in Korea to be set on the seaside. As such, combined with its proximity to Haeundae Beach and the east side of Busan, the temple is popular with sightseers.

Gwangalli café Street

DAY03: BUSAN (B/L/D)

【Gamcheon Culture Village 】 is called the "Santorini of the East" or the "Lego village. During the Korean war Gamcheon used to be a place for refugees and has long been home for the city's poorest residents.

Songdo Ocean Cable Car You will be able to enjoy a spectacular view of Busan from 86 meters above the ground

【Songdo Sky walk】 connecting Turtle Island on the east side of the beach and the land, part of which is made of transparent tempered glass, gives people a thrilling experience as if walking on the sea.

【 Jagalchi Market 】 Korea's largest seafood market. After the Korean War the market solidified itself as a fish market.

【 Nampodong &PIFF Plaza 】 The theater district of Busan is packed with movie theaters and play houses, hosts to the Busan International Film Festival.

DAY04:BUSAN- GYEONGJU- DAEGU (B/L/D)

Carry State Bulguksa Temple 3 a Buddhist architectural complex of great historical significance. It is a classic of Buddhist culture and art in Xinluo Dynasty and a world cultural heritage. Buddhist temple is the largest and most magnificent Buddhist temple in Gyeongju area, known as the most beautiful Buddhist temple in South Korea.

【Seokguram Grotto 】 Seokguram is Korea 's famous monuments, located in South Korea Gyeongju spit on the east side of Hanshan hillside.

【Apsan Park】 (with cable car ride) a 600 meter-high mountain in Nam-gu, Daegu-si.One of the largest urban-eco parks in Daegu, A cable car runs 790m up Apsan. 【Dongseong Road】

DAY05: DAEGU-SEOUL (B/L)

Chicken making Experience

【Kimchi DIY + Traditional Korean Wear】

【Ikseondong Hanok Village】 The shooting place of popular Korean drama <Ghost>, the old Hutong in the style of Hanok, it is a modern and traditional emerging scenic spot, full of exotic coffee shops and crafts shops loved by young people. 【Hongdae Shopping Street】 which is a neighborhood known for its youthful and romantic ambience, underground cultures, and freedom of self-expression

DAY06: SEOUL (B/L) 【Ginseng Monopoly Showroom】

【Cosmetic Specialist Shop】

I Gyeongbok Palace **]** a royal palace located in northern Seoul, South Korea constructed in 1394 and reconstructed in 1867. (Tuesday: Change to Changdeokgung Palace)

【Bukchon Hanok Village】 The village with the most Korean characteristics is the most representative traditional residence of traditional Korean house.

Myeongdong & Duty Free I main shopping districts featuring mid to high priced retail stores and international brand outlets. It is a popular area as a center for fashion and nightlife particularly for young people.

DAY07: SEOUL (B)

Shopping is the joy of travel, and today after breakfast, it's going to be a wonderful day for you to spend at your own leisure.

DAY08: SEOUL→ SINGAPORE (B) 【Herb Huganbao】

[Souvenir Shop] if time permits

Songwol-Dong Fairytale Village

Flight back to Singapore.

Remarks:

- 1. All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators.
- 2.Sequence of itinerary and meal, hotel are subject to final confirmation.
- 3. Purchase of travel insurance is strongly recommended.

行程要点

釜山

- . 体验 KTX 高速列车
- . 世峰楼
- . 人气打卡-松岛海洋水晶缆车
- . 柑川文化村 (韩国圣托里尼)
- . 海东龙宫寺
- . 松岛天空步道
- . 札嘎其市场
- . 南浦洞电影街
- . 广安里咖啡街

庆州

- . 佛国寺
- . 石窟庵

大邱

- . 前山公园
- . 东城路购物中心
- . DIY 做炸鸡体验

首尔

- . 景福宫
- . 北村韩屋村
- . 韩国传统文化体验:泡菜 DIY+穿韩服
- . 益善洞胡同
- . 明洞& 免稅店+弘大

仁川

- . 松月洞童話村
- . 如樱花季节; 松岛海洋缆车换去世界级的 赏樱胜地—镇海(余佐川 & 慶和火車站), 一窥韩国春季限定的壮丽景致

美食风味

- . 人蔘鷄+人蔘酒+麵
- . 釜山海鲜火锅
- . 釜山名品豚肉湯飯
- . 韓式部队锅
- . 韩式猪骨汤
- 韩式餐

酒店

- .2晚釜山:皇冠海港酒店或马克酒店或同级
- .1 晚大邱: 英特博果酒店或同级
- . 首尔:格兰德酒店或诺富特酒店 或同级



第一天: 新加坡 ナ 首尔

<mark>预订夜间航班的乘客</mark>(MOB)

今晚您将齐集樟宜机场搭乘飞机前往韩国。

预订早班航班的乘客

今天您将齐集樟宜机场搭乘飞机前往韩国,抵 达后入往酒店 (晚餐/D2:早餐)

第二天: 首尔 - 釜山 (午/晚餐)

乘 KTX 高速列车前往釜山

【世峰楼】位于自然景观优美的冬柏岛上,四周是繁密茂盛的冬柏树和松林,在 APEC 召开之后用于纪念馆及高级国际会议场之用。

【海东龙宫寺】是韩国唯一一座位于海边的寺庙,周边景色非常优美。最特别的景致当属108 阶和日出岩. 站在岩石上可以聆听到海浪拍打岩壁的声音, 也是观看樱花的景点之一.

【广安里咖啡街】是一条以咖啡店闻名的小街,街上有许多各种各样的咖啡店里.

第三天: 釜山 (早/午/晚餐)

【柑川文化村】被誉为釜山圣托里尼与马丘比丘的「甘川洞」. 现在这里已经是观光客最爱的景点之一了,像童话小村般的缤纷色彩、艺术风情,更有着亲切可人的居民们.

【松岛海上缆车-水晶纜車 (透明地板)双程】 是近年来非常有人气的打卡地点,在海上乘坐 缆车欣赏美景,非常值得的体验.

【松岛天空步道】其中的部分区间由透明强化玻璃组成,带给人仿佛在海上行走般的惊险体验.

【**札嘎其市场**】是韩国最大的水产市场。朝 鲜战争以后定型为活鱼市场,这里卖鱼的人基 本上都是女人.

【南浦洞电影街】街上剧场密布,釜山国际电影节时,这条电影街便成为人潮汇聚的中心舞台。为纪念电影节,南浦洞街上建起PIFF(Busan International Film Festival)广场.

第四天:釜山-庆州-大邱 (早/午/晚餐)

【佛国寺】是一座具有重大历史意义的佛教建筑群。是新罗佛教文化艺术的经典, 也是世界文化遗产。佛国寺是庆州地区最大最富丽堂皇的佛教寺庙,被誉为韩国最精美的佛寺.

【石窟庵】是韩国的著名古迹,坐落在韩国 庆州吐含山东侧半山腰上

【前山公園】展望台-含纜車,是大邱市最大的都市自然公园,运营有通往山顶附近全长790米的缆车,夏日避暑,秋天赏枫的好去处

【东城路购物中心】是大邱最繁华、最有名、 也是最具有代表性的商业街

第五天: 大邱--首尔 (早/午餐)

【DIY 做炸鸡体验】自己动手做出的韩国美食、绝对是一种超替的体验

【韩国传统文化体验:泡菜 DIY、穿韩式礼服、品尝人参牛奶汁】

【益善洞胡同】人气韩剧《鬼怪》拍摄地, 韩屋风格的老胡同,是一个现代与传统结合 的新兴景点,充满富有异国情调的咖啡厅和 年轻人喜爱的工艺品商店。

【弘大购物区】在韩国被称爲「年轻人的街」,充满活力与激情.

第六天: 首尔 (早/午餐)

【高麗人蔘專賣店】【护肤用品专卖店】 【景福宫】(每逢週二改昌德宫)景福宫 建于1394年,是朝鲜王朝的正宫,也是朝鲜 五大宫阙中规模最大的,具有600多年历史.

【北村韩屋村】最具韩国特色的村庄,是 传统韩屋最具代表性的传统居住地!

【明洞& 免稅店】明洞是韩国代表性的购物 街,您可以在这里尽情逛街购物。

第七天: 首尔 (早餐)

购物是旅行的最大乐趣之一, 今天您有全天的时间在首尔自由活动。

第八天: 首尔 → 新加坡 (早餐) 【護肝實專賣店】

【松月洞童話村】就像一個巨大的3D童話彩繪村,以各國童話故事當作主題,除了住宅的牆面上有漂亮的彩繪塗鴉,還有非常多立體童話公仔的佈置與造景,旁邊還有熱鬧的中華街可以逛街吃美食,是不能錯過的首爾景點唷~

如时间允许前往土產店接着前往机场.

备注:

- 1. 在公司无法预测和控制或 COVID-19 限制的情况下,行程可能更改
- 2. 行程顺序,餐食和酒店均以最终确认为准。
- 3. 全程中文讲解
- 4. 本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险。

